



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN  
DAN KENDERAAN SELANGOR DAN WILAYAH PERSEKUTUAN  
雪隆機械及車輛零件商會  
SELANGOR AND FEDERAL TERRITORY ENGINEERING  
AND MOTOR PARTS TRADERS' ASSOCIATION (Reg. No. 831 Selangor) (GST No. 000329457664)

日期：2020年3月17日

敬致：我会全体会员

### 雪隆机械及车辆零件商会 (EMPTA)

#### 就抗击新冠肺炎疫情 (Covid-19) 政府所颁布行动管制事宜通告

前言：

为了抑制新冠肺炎疫情在我国进一步扩散，首相于3月16日晚上宣布：从3月18日至31日实施全国封闭式管制措施，执行范围包括六大重点，其中第二项是“关闭所有商业场所”。

配合政府的相关措施和规定，雪隆机械及车辆零件商会谨此向会员建议：

- (1) 遵循政府的指示，从3月18日至31日暂停营业；
- (2) 有关暂停营业的最新进展，请跟进政府的最新指示；
- (3) 有关政府管制措施的细节，会员也可以拨打政府行动管制热线 (Tel: 03-8888 2010) 询问详情。

谢谢。

雪隆机械及汽车零件商会 敬启  
(特别事务 EMPTA 咨询电话：012-2671407)



Date : 17<sup>th</sup> MARCH 2020

To : All our members

#### **ANNOUNCEMENT FOLLOW BY MOVEMENT CONTROL ORDER (PERINTAH KAWALAN PERGERAKAN) DUE TO COVID-19 OUTBREAK**

Due to the drastic outbreak of Covid-19 in Malaysia, for prevention, the Prime Minister has made an announcement that will be effective from **18<sup>th</sup> to 31<sup>st</sup> March**, we are advised to have a national movement restriction. Base on the scope of 6 implementations, the 2<sup>nd</sup> term of which is "close all businesses place".

In accordance with relevant government action, you are advised to :-

- (1) Follow the government's instructions and temporarily shut your office or shop from

18<sup>th</sup> to 31<sup>st</sup> March.

- (2) For the update of latest progress of this movement control order, please follow up with the latest announcement by our Malaysia government from time to time.
- (3) For further clarifications of this res move, members may contact the government action's hotline at Tel: 03-8888 2010 or may call our special task support 012-2671407 )

As such, we would like to inform all our members to take note and do take care.

Regards,

**Chairman: Yap Son Chee**



**Secretary General: Tang Ah Chai**